
 

Uchwała Nr 502/XXXV/2017 

Rady Miasta Ciechanów 

z dnia 28 września 2017r. 

 

w  sprawie   nabycia nieruchomości na własność Gminy Miejskiej Ciechanów. 

 

         Na  podstawie  art. 18  ust. 2  pkt. 9  lit. „a”  ustawy   z   dnia  8  marca 

1990 roku  o  samorządzie  gminnym  (j.t.  Dz. U. z  2016 r.  poz. 446 z późn. 

zm.)  Rada   Miasta  Ciechanów   uchwala,  co  następuje : 

 

 

§ 1. 

 

Wyraża się zgodę na nabycie  niezabudowanych nieruchomości,  oznaczonych 

w  ewidencji   gruntów  Miasta Ciechanów obręb  „ ŚMIECIN”,  jako  działki: 

 

nr  955/16    o    powierzchni       0,0478 ha 

nr  955/19    o    powierzchni       0,0238 ha  

nr  955/21    o    powierzchni       0,0208 ha 

 

 

§ 2. 
 

Wykonanie  uchwały  powierza  się   Prezydentowi  Miasta  Ciechanów. 

 

 

§ 3. 

 

Uchwała   wchodzi   w   życie   z   dniem   podjęcia. 
 

 

 

 

                                                                            

Przewodnicząca 

Rady Miasta Ciechanów 

 

Barbara Kornatowska 

 

 

 

 

 



 

 

U z a s a d n i e n i e  
 

 

  Pani Wacława Sobecka-Komornicka - właścicielka niezabudowanych nieruchomości 

oznaczonych w ewidencji gruntów miasta Ciechanowa obręb „Śmiecin” nr 955/16, 955/19, 

955/21 złożyła wniosek do Prezydenta Miasta Ciechanów o nabycie przez Gminę Miejską 

Ciechanów w/w nieruchomości.   

Na podstawie decyzji Starosty Ciechanowskiego Nr AB.7351-6/10 z dnia 5 kwietnia 

2010 r. zezwalającej na realizację inwestycji drogowej pn. „Wewnętrzna pętla miejska            

w Ciechanowie – droga gminna łącząca drogi krajowe 50 i 60, drogi wojewódzkie 617 i 615 

oraz siedem dróg powiatowych” części nieruchomości stanowiącej własność wnioskodawcy 

tj. działki 955/15, 955/17, 955/18, 955/20 o powierzchni 0,2048 ha zostały przejęte               

na własność Gminy Miejskiej Ciechanów pod w/w inwestycję.    

Zgodnie z w/w art. 13 ust. 3 cytowanej ustawy właściwy zarządca drogi jest obowiąza-

ny do nabycia na wniosek właściciela pozostałej części nieruchomości nienadającej się          

do prawidłowego wykorzystania na cele dotychczasowe. 

Biorąc powyższe pod uwagę podjęcie uchwały jest w pełni uzasadnione.     

 

 
Z up. PREZYDENTA MIASTA 

/-/Joanna Potocka-Rak 
ZASTĘPCA PREZYDENTA MIASTA 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 


